
Protokół Nr XXVI/09
XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 28 kwietnia 2009

Obrady XXVI zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Lichnowy Jan Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście wg listy 
obecności stanowiącej załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 14 
i rada jest prawomocna do podejmowania uchwał.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,

- stwierdzenie prawomocności obrad,

- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,

- przyjęcie porządku obrad,

-przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lichnowach za 2008r.

6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2008r.

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008r.:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przez Wójta Gminy 

Lichnowy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej,

b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez Komisje 

Rady,

c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisję Rewizyjną, 

przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego wniosku,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy.



8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Gminnego Planu 

Gospodarki Odpadami dla Gminy Lichnowy za lata 2007-2008”.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Działanie 7.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji, Pod działanie 7.1.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Lichnowy.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. przez Gminę 

Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. przez Gminę 

Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań 

finansowych w celu realizacji umowy dzierżawy gruntów stanowiących własność 

PKP.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

15. Wolne wnioski.

16. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku 
obrad są uwagi.

Wójt Gminy Lichnowy zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Planu Rozwoju Sportu Gminy Lichnowy na lata 2009-2013.

Radni przyjęli nowy porządek obrad, który po zmianach przedstawiał się 
następująco.

2. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,

- stwierdzenie prawomocności obrad,

- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,

- przyjęcie porządku obrad,

-przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
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5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lichnowach za 2008r.

6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2008r.

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008r.:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przez Wójta Gminy 

Lichnowy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej,

b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez Komisje 

Rady,
c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisję Rewizyjną, 

przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego wniosku,

d) dyskusja,
e) podjęcie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Gminnego Planu 

Gospodarki Odpadami dla Gminy Lichnowy za lata 2007-2008”.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Działanie 7.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji, Pod działanie 7.1.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Lichnowy.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. przez Gminę 

Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. przez Gminę 

Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań 

finansowych w celu realizacji umowy dzierżawy gruntów stanowiących własność 

PKP.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Sportu Gminy Lichnowy na 

lata 2009-2013.

16. Wolne wnioski.

17. Zamknięcie posiedzenia.
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W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji informując jednocześnie, iż protokół był do wgłądu u 
Sekretarza Gminy od tygodnia i wyłożony do wglądu przed sesją. Radni w głosowaniu 
jawnym przyjęli jednogłośnie (bez uwag) protokół z poprzedniej sesji.

Ad. 1. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

Przypominam o złożeniu w terminie oświadczeń majątkowych u zastępcy wójta Pani 
Anny Kunkel.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: udzielił głosu p. S. Tomczyk, Radnemu Sejmiku Wojewódzkiego.

p. S. Tomczyk: wczoraj odbyła się sesja w Urzędzie Marszałkowskim. Budżet jest 
dość wysoki, prezentuje się to dość dobrze. Największym wyzwaniem jest 
utrzymanie 41 szpitali marszałkowskich. Dług szpitali wynosi 400 min zł, nikt nam 
tego nie podaruje. Niestety firmy ubiegają się o spłatę swoich pieniędzy.
Warto również poruszyć sprawę rolnictwa. Produkty, które kupujemy, jako zdrową 
żywność w rzeczywistości są strute środkami, jakimi się je produkuje. Źle się czujemy 
i nie wiemy, dlaczego, a to, dlatego że wszystko, co jemy to sama chemia. Niby 
kupujemy zdrowe warzywo a to sam oprysk, i antybiotyki dozowane po to, aby 
wyglądał on dobrze. Tak samo jest z mięsem, wszystkie te pasze i wspomagacze to 
nic zdrowego. Jeżeli składane będą jakieś wnioski do urzędu marszałkowskiego 
proszę o informację, a będę monitorował wniosek i jeśli tylko się uda to na pewno 
pomogę załatwić.

p. J. Bednarek: w ubiegłym roku w listopadzie byłem na szkoleniu komendantów 
straży pożarnych. Otrzymałem tam informacje, że strażacy nie muszą robić badań u 
lekarza medycyny pracy a wystarczy tylko u lekarza medycyny rodzinnej. Dlatego 
proszę o to, aby p. Tomczyk porozumiał się i doszedł do jakiegoś kompromisu z 
Wójtem po to, aby nie dochodziło do sytuacji gdzie strażak otrzymuje skierowanie na 
badania a nie ma, kto za nie zapłacić.

p. B. Górecka: czy w urzędzie marszałkowskim jest poruszany temat Mostu 
Lisewskiego?

p. S. Tomczyk: niestety most należy do Starostwa w Tczewie, a to ma problem z 
pozyskaniem pieniędzy na remont.

p. J. Maciuński: jeżeli nie zaczną czegoś robić to za dwa lata most zamkną i tyle 
nam z niego pozostanie.

p. J. Michalski: jak byłem w Subkowach, Pan Kulas mówił, że robią wszystko, aby 
pozyskać pieniądze na remont.

p. S. Tomczyk: niestety to nie jest takie proste, wyliczony koszt remontu mostu to 
500 min złotych.
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p. Wójt ostatnio byłem na zebraniu w Parszewie. Zdawałem sobie sprawę, że 
przejmując mienie popegeerowskie to będzie trudny temat. Ludzie byli źle 
nastawieni, a że pod ręką był wójt to nasłuchałem się wielkich żalów. Na tym 
spotkaniu nie było ani sołtysa ani radnego. Bardzo proszę abyście spotkań z ludźmi 
nie unikali. Podziwiam starostę, który zawsze na nasze zaproszenia odpowiada, że 
nie może w nich uczestniczyć. Przez ten cały czas, po tylu zaproszeniach Starosta 
odwiedził nas tylko jeden jedyny raz. Wracając do zebrania w Parszewie zachodzi 
potrzeba doprowadzenia oczyszczalni do porządku lub budowy nowego kolektora. 
Pewnie jeszcze jakieś 10 lat minie zanim dojdziemy do porządku z oczyszczalniami. 
Ludzie oczekują od nas bardzo wiele, oczyszczalni, dróg i wielu innych rzeczy a niby 
skąd my mamy na to pieniądze brać.
Pracownicy urzędu zarabiają bardzo mało. Gazety zrobiły zamieszanie z pensjami 
wójta, skarbnika oraz sekretarza, ludzie nie rozumieją, że podane zostały pensje 
brutto. Uważam, że to patologia, że ludzie, którzy mają na sobie taką 
odpowiedzialność zarabiają tak mało.
Jeżeli chodzi o drogi to przewidziane jest zrobienie 10 km z Schetynówki. Osobiście 
z tym wnioskiem do wojewody pojadę. Odnośnie obniżki belki na moście z Lisewie 
Malb. wystąpiłem do wicestarosty.
Odnośnie manifestacji I wrześniowej, pojawiły się pogłoski, że zeszłoroczna była to 
ostatnią manifestacją w Szymankowie. Planowany jest tylko przejazd delegacji z 
kwiatami a uroczystości mają odbywać się we Tczewie. Nie podoba mi się to, gdyż 
historii nie należy zmieniać, kolejarze zginęli w Szymankowie a nie we Tczewie. 
Uważam, że dla naszych mieszkańców, dla dzieci i młodzieży bez względu na 
okoliczności powinniśmy organizować I wrześniowe obchody, będzie to lekcja historii 
dla naszych mieszkańców.

Ad. 3. Interpelacje i zapytania radnych.

p. J. Michalski: chciałbym opowiedzieć się na słowa krytyki, jeśli chodzi o remont w 
urzędzie i wysokie pensje. Uważam, że jest właśnie odwrotnie. Zbyt mało zarabiają. 
Kadra jest młoda, wykształcona, powinna być doceniana.

p. J. Bednarek: jakaś dziwna strona ukazała się w Internecie. Jest w niej dużo 
krytyki na temat urzędu. Pan wójt ma racje odnośnie uroczystości w Szymankowie, 
w tym roku przypada 70 rocznica wybuchu II wojny światowej. Jestem za tym, aby 
mimo imprezy w Tczewie odbyła się ona także u nas w Szymankowie.

p. W. Nacel: ja powiedziałem w 2000 roku, że ja z tymi działaczami nie będę 
współpracował. I właśnie od roku 2000 odsunąłem się zupełnie na bok. Byliśmy jako 
gmina odsuwani poza margines. Deklaruje tu przy wszystkich, że po raz ostatni 
włączę się w organizację tej imprezy. Historii nie można od tak sobie zmieniać. 
Skromna uroczystość pełna patriotyzmu, to jest to, co powinniśmy zrobić. Jestem jak 
najbardziej za tym. Pamiętajmy, jeśli my teraz odpuścimy obchody tego tak ważnego 
wydarzenia, to za pięć lat już nikt nie będzie pamiętał a potem będzie wielkie 
zdziwienie, że ludzie nie znają historii.

p. T. Kochańska: mam pytanie odnośnie tłucznia na pola? Kiedy zostanie on 
dostarczony?

p. A. Stachowiak: przedstawiciele PKP otrzymali do Sołtysów i pracowników UG 
numery telefonu i będą się kontaktować.
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p. A. Zbrzeźny: w niedziele w Lisewie Malb. jakiś pan po remoncie w swoim domu 
wywoził gruz na ulicę, kazałem mu to sprzątnąć. Jednak do teraz nie zostało to 
zrobione. Proszę o natychmiastową decyzje pana Niewczasa wobec tej osoby.

p. E. Kunkel: czy cos wiadomo na temat tego, że na zakręcie przed mostem droga 
nie została naprawiona? A gruz uważam, że wrzucają bo płyty są za nisko.

p. R. Szafran: mam pytanie, kiedy dokończą łatanie dziur na drodze w stronę 
Parszewa?

p. Z. Puzio: tak tu słucham jedna miejscowość 400 tys. druga 500 tys. a Starynia nic. 
A ja tyle razy proszę gminę, zgłaszam katastrofę ekologiczną, trzeba cos z tym 
eternitem zrobić, tego człowieka nie stać aby usunąć na własny koszt ten eternit. Nie 
można tego tak zostawić. Przecież Gminie ten problem jest już od dawna znany.

p. Wójt: my przyjęliśmy takie zasady, że jeżeli ktoś chce założyć oczyszczalnie przy 
domowe lub wymienić eternit dokładamy do tego.

p. S. Osińska: chciałabym złożyć wniosek o leżącego policjanta na ulicy Lachowicza 
w Lichnowach. Samochody jeżdżą po niej zdecydowanie za szybko. Mam również 
pytanie czy Pani Burczyk ma pozwolenia na dyskoteki oraz kiedy będzie zbieramy 
sprzęt komputerowy?

p. Wójt: Państwo Burczyk zezwolenia na dyskoteki nie muszą ode mnie posiadać. 
Oczywiście położenie „policjanta” na drodze wiąże się z kosztami, ale postaramy się 
to załatwić.

p. J. Michalski: ze względu na bezpieczeństwo dzieci musimy go zamontować.

p. Wójt: obawiam się, że takie progi zwalniające trzeba będzie zamontować na 
każdej wew. Drodze gminnej. A skąd brać na to pieniądze, skoro na żadne duże 
dochody liczyć nie możemy.

p. R. Szafran: do kiedy jest wycinka drzew? Myślałem, że już termin minął a u nas 
drzewa nadal są wycinane.

p. J. Bednarek: gdy występuje zagrożenie życia lub zdrowia nie obowiązują wtedy 
żadne terminy. Takie chore drzewo jest natychmiast wycięte.

Ad.4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje

Odpowiedzi zostały udzielone w poprzednim punkcie.

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Lichnowach za 2008r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
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Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdania z pracy 
Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2008 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 
5 do niniejszego protokołu.

Ad. 7.. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008r.

Ad. 7a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przez Wójta 
Gminy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.

p. Wójt: plan dochodów za 2008r. został wykonany w 100, 9%, plan wydatków w 
95,5%. Do najważniejszych zadań wykonanych w 2008r. należą: wykonanie IV etapu 
budowy sieci kanalizacyjnej w Szymankowie, remont drogi Boręty Wieś - Boręty 
Drugie, wykonanie 6 nowych punktów świetlnych, wykonanie remontów sanitariatów 
w Zespole Szkół w Lichnowach, udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu 
Malborskiego na remonty dróg powiatowych położonych na terenie gminy Lichnowy. 
Chciałbym zaznaczyć, iż mamy duże oszczędności w administracji. Część opisowa 
sprawozdania jest obszerna, dokładnie opisano strukturę dochodów i wydatków. 
Przedstawiliśmy także strukturę zaległości oraz działania organu związane z 
windykacją zaległości. Zaległości nie są duże w stosunku do całego budżetu. W 
2008r. pozyskaliśmy łącznie 505.450,60 zł środków pozabudżetowych. Mamy także 
dobrą sytuację, jeśli chodzi o poziom zadłużenia. Osobiście oceniam pozytywnie 
wykonanie budżetu.

Następnie V-ce Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 066/g237/R/lV/09 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 15 
kwietnia 2009r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
Lichnowy za 2008r.
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2008r.

Ad.7b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez 
Komisje Rady

p. J. Bednarek: na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, które odbyły 
się dnia 23.04.2009r. oraz 28.04.2009r. Komisje pozytywnie zaopiniowały informację 
z wykonania budżetu gminy za 2008r.

Ad.7c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisję Rewizyjną, 
przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z 
opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego 
wniosku.

Opinie Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu gminy za 2008r wraz z wnioskiem 
o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lichnowy z tytułu wykonania budżetu za 
2008 rok odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Pani Barbara Górecka. 
Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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W następnej kolejności Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Uchwałę 
Nr 017/g237/A/IV/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 01 kwietnia 2009r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Lichnowy. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu

Ad. 7d) dyskusja

p. A. Zbrzeźny: oczywiście, że chcielibyśmy żeby wszystko było zrobione. Skoro 
RIO i Komisja Rewizyjna Rady Gminy Lichnowy nie wniosła uwag to uważam, że my 
też nie powinniśmy ich mieć, tylko udzielmy absolutorium.

p. J. Bednarek: wszyscy razem pracowaliśmy nad tym budżetem. Nie wszystko 
udało się zrealizować, ale i tak bardzo dużo zostało zrobione. Boli mnie to, że Rada 
Gminy wraz z Wójtem dokłada do realizowanych przez powiat zadań. Uważam, że 
trzeba się nad tym zastanowić.

p. E. Kunkel: na straży budżetu stoi Wójt. Jeśli chodzi o nas to przecież my 
o wszystkim wiemy, jesteśmy o każdych planach informowani i zgadzamy się na 
wszystko. Uważam, że współpraca jest bardzo dobra.

p. K. Grzesiak: na każdej sesji są zmiany do budżetu, jednak są to zmiany 
kosmetyczne. Nie ma na to rady, one po prostu są potrzebne.

Ad. 7e) podjęcie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę XXVI/265/09 
dnia 28 kwietnia 2009r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował i pogratulował Wójtowi Gminy i w imieniu 
Radnych wręczył mu wiązankę kwiatów.

p. Wójt: chciałbym przede wszystkim podziękować za okazane zaufanie. To już 
23 absolutorium. Nie sprawuję tego urzędu dla własnych korzyści tylko robię to dla 
dobra ogółu, a głównym instrumentem realizacji tych potrzeb jest właśnie budżet, 
który my ustalamy. Liczę, że rok obecny będzie dla nas szansą na pozyskanie 
środków z zewnątrz. Chciałbym, abyśmy wykorzystali wszystkie możliwe szanse, bo 
za pomocą niewielkiego wkładu własnego, pozwolą nam na realizacje wielu 
kosztownych i efektownych zadań. Jeśli mielibyśmy pieniądze nie byłoby problemu. 
Niestety ich nie mamy. Wiadomo, że jedna gmina drugiej nie jest równa. Nie chcę 
brać kredytów, aby cokolwiek zrobić, wolę tak jak już wspominałem pozyskiwać 
środki unijne.

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji 
Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Lichnowy za lata 2007- 
2008”

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie uchwałę XXVI/266/09 z 
dnia 28.04.2009 w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Gminnego Planu
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Gospodarki Odpadami dla Gminy Lichnowy za lata 2007-2008”. Uchwała stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu 
systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, Pod działanie 
7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 
społecznej.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie uchwałę XXVI/267/09 z 
dnia 28.04.2009 r. w sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Działanie 7.1 Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji, Pod działanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej. Uchwała 
stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Lichnowy.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli przy 13 głosach za oraz 1 
wstrzymującym, uchwałę XXVI/268/09 z dnia 28.04.2009 r. w sprawie uchwalenia 
Statutu Gminy Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. 
przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli przy 13 głosach za oraz 1 przeciw, 
uchwałę XXVI/269/09 z dnia 28.04.2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w 2009r. przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego. Uchwała stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. 
przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XXVI/270/09 z 
dnia 28.04.2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009r. przez Gminę 
Lichnowy dla Powiatu Malborskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu..

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
zobowiązań finansowych w celu realizacji umowy dzierżawy gruntów 
stanowiących własność PKP.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli przy 12 głosach za oraz 2 przeciw, 
uchwałę XXV/271/09 z dnia 28.04.2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązań finansowych w celu realizacji umowy dzierżawy gruntów 
stanowiących własność PKP. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.
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Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XXV/272/09 z 
dnia 28.04.2009 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r. Uchwała stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Sportu Gminy 
Lichnowy na lata 2009 -  2013.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XXV/272/09 z 
dnia 28.04.2009 r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Sportu Gminy Lichnowy na 
lata 2009 -  2013. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Ad. 16. Wolne wnioski

Nie zgłoszono.

Ad. 17. Zamkniecie posiedzenia.

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
zamknął posiedzenie XXVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy 
dnia 28 kwietnia 2009 roku.

Sandra Mikulska

Protokołowała:
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